

Rules of the Public Competition «Capital.com Birthday Party»

1. General conditions

1.1. The following rules determine the modalities for the Public Competition «Capital.com Birthday Party» (hereinafter – «the Competition»).

1.2. The Organizer of the Promotional Event is CJSC “Capital Com Bel” (hereinafter «the Organizer»).

Company registration number: 193225654.

Certificate of state registration d/d 19.03.2019, issued by the Minsk City Executive Committee.

Certificate of inclusion in the register of forex companies No.16 d/d 16.04.2019.

Legal address:

220030, Republic of Belarus, Minsk, Internacionalnaya St. 36/1, office 523

1.3. The Organizer sets the following socially beneficial goals by holding this Competition:

- Popularization of modern technologies in the sphere of information, allowing to conduct operations with non-deliverable over-the-counter financial instruments (also known worldwide as «Contracts for difference» or «CFDs»).

1.4. Competition is held in accordance with the requirements of Chapter 56 of the Civil Code of the Republic of Belarus from 07.12.1998 № 218-3 and can not be considered a promotional game or promotional event. Competition is held by the Organizer independently and using his own funds.

1.5. Information about Competition is published in marketing materials. The Competition is considered by the Organizer to be enclosed and will be held among the individuals who are registered on the Organizer’s Platform and are the Citizens of the countries specified within Clause 3.9.

The Participants are subject to:

Provisions of Agreement with individuals on conducting operations involving non-deliverable over-the-counter (OTC) financial instruments (activity in the OTC Forex market) (link to the corresponding document:

https://trade.capital.com/docs/terms_and_Conditions_v4.3_february_2022_eng_new.pdf, hereinafter– «Agreement»);

Rules for conducting operations involving non-deliverable over-the-counter (OTC) financial instruments in CJSC «Capital Com Bel» (link to the corresponding document:

https://trade.capital.com/docs/Rules_for_conducting_operations_February_2022_v4.3_Eng.pdf, hereinafter – «Rules for conducting operations»);

Regulations on Submitting, Processing and Executing the Orders of Clients to Fix the Price of the Underlying Asset while conducting operations involving non-deliverable OTC financial instruments (link to the corresponding document:

https://trade.capital.com/docs/order_execution_policy_v2_0_nbrb_capital_com.pdf, hereinafter – «Regulations»).

2. Duration of the Competition

2.1. The Public Competition «Capital.com Birthday Party» is held in 5 stages, and the duration of each stage is set individually. The completion of the competitive task is carried out individually for each stage in accordance with section 3 of the Rules. The timeframe for the completion of competitive task coincides with the duration period of each stage of the Competition and is stated in Coordinated Universal Time or UTC:

Stage 1: 16.05.22 00:01 UTC - 23:59:59 UTC

Stage 2: 17.05.22 00:01 UTC - 23:59:59 UTC

Stage 3: 18.05.22 00:01 UTC - 23:59:59 UTC

Stage 4: 19.05.22 00:01 UTC - 23:59:59 UTC

Stage 5: 20.05.22 00:01 UTC - 23:59:59 UTC

2.2. Awards for participation in the Competition, as well as the number of award-winning places, are set individually for each stage of the Competition in accordance with section 4 of these Rules.

The list of Participants, entitled to receive awards in accordance with the conditions of these Rules is formed individually for each stage of the Competition at the end of each stage (at 23:59:59 Coordinated Universal Time or UTC).

2.3. The Participants, who took award-winning place(s) in individual stage(s) of the Competition will receive the relevant notification within 10 business days after the end of an individual stage of the Competition. This information is also going to be displayed on the Participant's trading account on the Organizer's platform.

3. The task and conditions of the Competition

3.1. The Clients take part in the Competition of their own volition.

3.2. The Participant must follow these Rules, use the right to participate in the Competition reasonably and in good faith, in accordance with the goals of the Competition and do not take advantage (abuse) of its conditions and right to participate in it.

In case of violation of the Rules, the Organizer reserves the right to disqualify the Participant by excluding him from the individual stage or from all stages of the Competition. list of Participants. The Organizer has a right to deny participation or suspend participation if the Client takes advantage (abuses) of the conditions of the Competition. Taking advantage of conditions of the Competition means any actions conducted by the Participant, which in the Organizer's opinion contradict the goals of Competition and result in unfair benefits for the Participant, including, but not limited to benefits, based on technical and/or organizational features and/or conditions of the Competition.

3.3. In order to become a Participant of the Competition, the Client must register an account on the Platform of the Organizer (or be previously registered on the Platform), complete the identification (verification) procedure in accordance with the «Rules for conducting operations» and conduct operations with non-deliverable over-the-counter financial instruments on the Platform of the Organizer (hereinafter «Operations»).

3.4 In order to become the Participant of each individual stage of the Competition, the Client must make a deposit of at least the minimum amount (20 USD or equivalent) to his trading account on the day when an individual stage of the Competition is held and conduct operations on the Organizer's Platform.

3.5 Each Client, who fulfilled the conditions presented within Clause 3.3; 3.4 of these Rules may participate in more than one individual stage of the Competition (up to 5 stages).

3.6 Each Participant may be entitled to receive an award only once in each individual stage of the Competition.

3.7 Each Participant may take award-winning place and receive an award in each individual stage of the Competition (up to 5 times).

3.8. The number of award-winning places is limited and set individually for each stage of the Competition (5 places for Stage 1; Stage 2; Stage 3; Stage 4 and 7 places for Stage 5).

3.9 The list of Participants consists of Clients, who are the residents of the following countries: Ukraine, the Republic of Azerbaijan, the Republic of Armenia, the Republic of Kazakhstan, Turkmenistan, the Republic of Tajikistan, the Republic of Uzbekistan, Georgia, People's Democratic Republic of Algeria, Kingdom of Bahrain, the Republic of Djibouti, Hashemite Kingdom of Jordan, Lebanese Republic, Kingdom of Morocco, Sultanate of Oman, State of Qatar, Tunisian Republic, Republic of Yemen, The United Arab Emirates or the Emirates, the Republic of the Philippines, the Kingdom of Cambodia, the Kingdom of Thailand, the Republic of Indonesia, the Republic of Korea, the Plurinational State of Bolivia, the Republic of Chile, the Republic of Ecuador, the Co-operative Republic of Guyana, the Republic of Paraguay, the Republic of Peru, the Republic of Suriname, the Oriental Republic of Uruguay, the United Mexican States, Kenya, Reunion, Côte D'Ivoire, Benin, Namibia, Angola, Mozambique, Tanzania, United Republic of Zambia, Cameroon, Rwanda, Mali, Togo, Malawi, Lesotho, Sierra Leone, Madagascar, The Democratic Republic of Mauritania, Guinea, Gabon, Congo, Chad, Cape Verde, Liberia, Ethiopia, Comoros, Burundi, Somalia, Niger, Mayotte, Libya, Gambia, Eritrea.

4. Awards for fulfilling the conditions of the Competition and additional requirements to receive them

4.1. The Participants who take award-winning places in each individual stage of the Competition are determined based on the total financial result (profit), obtained by the Participant by conducting Operations within the duration of an individual stage of the Competition. Only the financial result of the Operations initiated and completed during the period of Competition is taken into account. The Participant with the highest total financial result, obtained by Conducting operations on the Platform during the period of an individual stage of the Competition takes the first place. Further placement is determined by the list depending on the financial results of the Participants.

4.2. Operations with zero-spread are not included in the calculation of the total financial result (profit) obtained by the Participant during the period of an individual stage of the Competition.

4.3. The Organizer only credits the award, established in Clause 4.5 of these Rules to the Participants who are recognized as the award-winner (took award-winning place) for completing the conditions specified within section 3 of these Rules and **shared the post** about the results of an individual stage of the Competition **within 24 hours** after the

announcement of the results of an individual stage of the Competition via any of the following social media platforms: Facebook, Twitter, Telegram or LinkedIn).

4.4 In order to prove that the post about the results of an individual stage of the Competition was shared via social media platform as per Clause 4.3 of these Rules, the Participant who took an award-winning place must send a screenshot of his post to the Customer Support Department via email support@capital.com.

4.5. As an award, a certain amount of funds in US dollars will be credited to the Account opened by the Participant on the Organizer's platform. The size of the award depends on the award-winning place taken by the Participant.

The following awards have been established for the Participants of Stage 1, Stage 2, Stage 3 and Stage 4 of the Public Competition

Place taken by the Participant	Awards
1 place	500 USD for the account opened by the Participant on the Organizer's Platform
2 place	300 USD for the account opened by the Participant on the Organizer's Platform
3 place	200 USD for the account opened by the Participant on the Organizer's Platform
4 place	150 USD for the account opened by the Participant on the Organizer's Platform
5 place	100 USD for the account opened by the Participant on the Organizer's Platform

The following awards have been established for the Participants of Stage 5 of the Public Competition

Место, которое занял участник	Награда
1 place	1500 USD for the account opened by the Participant on the Organizer's Platform
2 place	1000 USD for the account opened by the Participant on the Organizer's Platform
3 place	800 USD for the account opened by the Participant on the Organizer's Platform
4 place	700 USD for the account opened by the Participant on the Organizer's Platform

5 place	500 USD for the account opened by the Participant on the Organizer's Platform
6 place	300 USD for the account opened by the Participant on the Organizer's Platform
7 place	200 USD for the account opened by the Participant on the Organizer's Platform

4.6. In accordance with these Rules, the awards are paid tax-free, meaning that if in accordance with legislation the Organizer is obliged to pay any taxes on the income received by the Client as the result of participation in the Competition, then the award amount will be proportionally increased so that after the tax deductions all the Participants who took award-winning places would still receive the award specified within Clause 4.5 of these Rules.

5. Additional Conditions

5.1. Participation in the Competition implies familiarizing and full agreement of Participants with the conditions of these Rules presented above.

5.2. The Organizer reserves the right to change the conditions of the Competition or cancel it within the first half of the period dedicated to the completion of the competitive task. Change or conditions or cancellation of the Competition is conducted by the Organizer in accordance with provisions of Article 928 of the Civil Code of the Republic of Belarus.

5.3. The Organizer must notify about the changes in conditions or cancellation of the Competition by posting the relevant information in the Internet on the website: <https://capital.com.by/>.

ПРАВИЛА ПРОВЕДЕНИЯ ПУБЛИЧНОГО КОНКУРСА «День Рождения Capital.com»

1. Общие положения

1.1. Настоящие Правила определяют порядок проведения публичного конкурса «День Рождения Capital.com» (далее – «Конкурс»).

1.2. Организатором Конкурса является Закрытое акционерное общество «Капитал Ком Бел», которое зарегистрировано в Республике Беларусь за номером 193225654 по адресу: 220030, Республика Беларусь, г. Минск, ул. Интернациональная, 36/1, офис 523 (далее для целей настоящих правил – «Организатор»).

1.3. Организатор Конкурса ставит следующие общественно полезные цели при его проведении:

- популяризация современных технологий в информационной сфере, позволяющих совершать операции с беспоставочными внебиржевыми финансовыми инструментами.

1.4. Конкурс проводится в соответствии с требованиями главы 56 Гражданского кодекса Республики Беларусь от 07.12.1998 № 218-З (далее – «ГК») и не является рекламной игрой или рекламной акцией. Конкурс проводится Организатором самостоятельно и за счет собственных средств.

1.5. Информация о проведении Конкурса размещена в маркетинговых материалах, размещенных по адресу: <https://capital.com.by/>. Конкурс признается Организатором закрытым и проводится среди лиц, которые зарегистрированы на платформе Организатора, а также являются резидентами стран в соответствии с пунктом 3.4.

На Участников конкурса распространяются:

Положения Соглашения о совершении физическим лицом операций с беспоставочными внебиржевыми финансовыми инструментами (деятельность на внебиржевом рынке Форекс) (адрес документа в сети Интернет:

https://trade.capital.com/docs/terms_and_Conditions_v%204.3.1_february_2022_rus_new.pdf, далее – «Соглашение»);

Правила совершения операций с беспоставочными внебиржевыми финансовыми инструментами в ЗАО «Капитал Ком Бел» (адрес документа в сети Интернет:

https://trade.capital.com/docs/Rules_for_conducting_operations_v4.3.1_February_2022_rus.pdf, далее – «Правила совершения операций»);

Регламент подачи, обработки и исполнения распоряжения клиентов о фиксации цены базового актива при совершении операций с беспоставочными внебиржевыми финансовыми инструментами (адрес документа в сети Интернет: https://trade.capital.com/docs/trading_rules_non_deliverable_otc_instruments_ru_v2_0_nbrb_capital_com.pdf, далее – «Регламент»).

2. Сроки проведения Конкурса

2.1. Публичный Конкурс «День Рождения Capital.com» проводится в 5 этапов, сроки проведения каждого этапа устанавливаются индивидуально. Выполнение конкурсного задания осуществляется для каждого этапа индивидуально в соответствии с разделом 3 правил, совпадает со временем проведения этапа и указывается по всемирному координированному времени (UTC):

1-й Этап: 16.05.22 00:01 UTC - 23:59:59 UTC

2-й Этап: 17.05.22 00:01 UTC - 23:59:59 UTC

3-й Этап: 18.05.22 00:01 UTC - 23:59:59 UTC

4-й Этап 19.05.22 00:01 UTC - 23:59:59 UTC

5-й Этап 20.05.22 00:01 UTC - 23:59:59 UTC

2.2. Награды за участие в Конкурсе, а также количество призовых мест устанавливаются индивидуально для каждого этапа Конкурса в соответствии с разделом 4 настоящих Правил.

Список Участников, которые получают Награды, согласно условиям, установленным в настоящих Правилах, формируется индивидуально для каждого из этапов в момент окончания проведения этапа (в 23 часа 59 минут 59 секунд по всемирному координированному времени (UTC)).

2.3. Участники, занявшие призовое(ые) место(а) в индивидуальном(ых) этапе (этапах) Конкурса, получают соответствующее(ие) уведомление(я) от Организатора в течение 10 рабочих дней с момента окончания индивидуального этапа Конкурса. Информация также будет отображена в личном кабинете Участника на Платформе Организатора.

3. Задание и условия проведения Конкурса

3.1. Клиенты принимают участие в Конкурсе по своему собственному желанию и усмотрению.

3.2. Участник должен соблюдать условия настоящих Правил, пользоваться предоставленными ему правами на участие в Конкурсе добросовестно и разумно, исходя из целей Конкурса и не злоупотреблять его условиями и правом на участие в нем. В случае нарушения условий конкурса Организатор имеет право дисквалифицировать Участника, исключив его из участников индивидуального этапа или из всех этапов Конкурса. Организатор вправе отказать в участии в Конкурсе либо приостановить участие Клиента, в случае злоупотребления Клиентом условиями конкурса. Под злоупотреблением условиями Конкурса понимается совершение Клиентом действий, которые, по мнению Организатора, противоречат целям конкурса и влекут за собой получение Клиентом необоснованных выгод, в том числе основанных на технических и/или организационных особенностях и/или условиях проведения Конкурса.

3.3. Для того, чтобы стать Участником Конкурса, необходимо зарегистрироваться на Платформе Организатора (или быть зарегистрированным на

Платформе ранее), пройти процедуру идентификации (верификации) в соответствии с Правилами совершения операций.

3.4 Для того, чтобы стать Участником индивидуального этапа Конкурса, Клиент должен внести маржинальное обеспечение на свой аккаунт в день проведения данного этапа и совершать на Платформе Организатора операции с беспоставочными внебиржевыми финансовыми инструментами (далее – «Операции»).

3.5 Каждый Клиент, выполнивший условия, изложенные в пунктах 3.3; 3.4 данных Правил может принимать участие более чем в одном индивидуальном этапе Конкурса (до 5 этапов).

3.6 Каждый Участник конкурса может получить награду не более одного раза в каждом индивидуальном этапе Конкурса.

3.7 Каждый Участник может занять призовое место и получить награду в каждом индивидуальном этапе Конкурса (до 5 раз).

3.8. Количество призовых мест ограничено и устанавливается индивидуально для каждого этапа Конкурса (5 мест на первом, втором, третьем и четвертом этапах; 7 мест на пятом этапе).

3.9 В список участников включаются Клиенты Форекс-компании, являющиеся резидентами следующих стран: Украина, Азербайджанская Республика, Республика Армения, Республика Казахстан, Туркменистан, Республика Таджикистан, Республика Узбекистан, Грузия, Алжирская Народно-Демократическая Республика, Королевство Бахрейн, Республика Джибути, Иорданское Хашимитское Королевство, Ливанская Республика, Королевство Марокко, Султанат Оман, Государство Катар, Тунисская Республика, Республика Йемен, Объединенные Арабские Эмираты или Эмираты, Республика Филиппины, Королевство Камбоджа, Королевство Таиланд, Республика Индонезия, Республика Корея, Многонациональное Государство Боливия, Республика Чили, Республика Эквадор, Кооперативная Республика Гайана, Республика Парагвай, Республика Перу, Республика Суринам, Восточная Республика Уругвай, Мексиканские Соединенные Штаты, Кения, Реюньон, Кот-д'Ивуар, Бенин, Намибия, Ангола, Мозамбик, Танзания, Объединенная Республика Замбия, Камерун, Руанда, Мали, Того, Малави, Лесото, Сьерра-Леоне, Мадагаскар, Конго, Демократическая Республика Мавритания, Гвинея, Габон,, Чад, Кабо-Верде, Либерия, Эфиопия, Коморские Острова, Бурунди, Сомали, Нигер, Майотта, Ливия, Гамбия, Эритрея.

4. Награда за выполнение условий Конкурса

4.1. Призовые места в каждом индивидуальном этапе проведения Конкурса распределяются между Участниками на основании совокупного финансового результата (дохода), полученного в период проведения этапа Конкурса. Учитывается только финансовый результат Участника от Операций, начатых и завершенных в период проведения этапа Конкурса. Участнику с наибольшим совокупным финансовым результатом от совершения Операций на Платформе в период проведения индивидуального этапа Конкурса присваивается первое место.

4.2. При расчете совокупного финансового результата (доходов), полученного Участником в период проведения индивидуального этапа Конкурса, не учитываются Операции, совершенные с финансовыми инструментами, по которым Форекс-компанией был установлен нулевой спред.

4.3. Организатор вручает награды, установленные в пункте 4.4. Правил, Участникам, признанным призёрами индивидуального этапа Конкурса за выполнение условий, установленных в разделе 3 Правил.

4.4. В качестве награды предусмотрено начисление долларов США (размер награды зависит от места, которое занял Участник) на аккаунт, открытый участником у Организатора.

**Установлены следующие награды для Участников 1-го,
2-го, 3-го и 4-го Этапов Публичного Конкурса**

Место, которое занял участник	Награда
1 место	500 долларов США на аккаунт, открытый Участником у Организатора
2 место	300 долларов США на аккаунт, открытый Участником у Организатора
3 место	200 долларов США на аккаунт, открытый Участником у Организатора
4 место	150 долларов США на аккаунт, открытый Участником у Организатора
5 место	100 долларов США на аккаунт, открытый Участником у Организатора

**Установлены следующие награды для Участников 5-го
Этапа Публичного Конкурса**

Место, которое занял участник	Награда
1 место	1500 долларов США на аккаунт, открытый Участником у Организатора
2 место	1000 долларов США на аккаунт, открытый Участником у Организатора
3 место	800 долларов США на аккаунт, открытый Участником у Организатора
4 место	700 долларов США на аккаунт, открытый Участником у Организатора
5 место	500 долларов США на аккаунт, открытый Участником у Организатора
6 место	300 долларов США на аккаунт, открытый Участником у Организатора
7 место	200 долларов США на аккаунт, открытый Участником у Организатора

4.5. Установленные награды (доход) по настоящим Правилам не включают налоги. Если в соответствии с законодательством Республики Беларусь Организатор будет обязан удержать с данного дохода релевантный налог, то сумма награды увеличивается на сумму, подлежащего удержанию и перечислению в бюджет.

5. Дополнительные условия

5.1. Факт участия в Конкурсе подразумевает ознакомление и полное согласие Участников с вышеизложенными в Правилах условиями.

5.2. Организатор вправе изменить условия проведения Конкурса или отменить конкурс в течение первой половины установленного для выполнения конкурсного задания срока. Изменение условий проведения Конкурса или его отмена осуществляется Организатором в соответствии с положениями статьи 928 ГК.

5.3. Организатор обязуется известить об изменении условий или отмене Конкурса посредством размещения информации на Интернет - сайте по адресу: <https://capital.com.by/>.